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 MØTETYPE: AK   

ALPINKOMITEEN TROMS SKIKRETS MØTE NR.: 3/15   

 DATO: 25/5- 2016   

 STED: TELEFONMØTE   

 MØTELEDER: EGIL   

 MØTEREFERENT:    
   /  

Til stede: 

LENA (TLF), RUNE (TLF), EGIL/ERIK (STEILIA) 

 

Forfall: 

 

 

Sendes også: 

ALLE KLUBBER 

LEDER SKIKRETSSTYRET (P I NYSTED) 

BIRGITTE FOR PUBL PÅ WEB  

 

SAK BEHANDLET ANSVARLIG/

FERDIG TIL 

 

1/16 
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ØKONOMISTATUS 

 

20000 igjen på konto etter at finalene er oppgjort. Noe høyere enn 

beregnet da det var færre deltakere enn beregnet. 

 

Videre disponerer AK et beløp på 73000 som er AKs del av Troms 

skikrets sin egenkapital som har samlet seg opp grunnet mindreforbruk 

gjennom de siste årene. Midlene kan (etter hva vi vet) omsettes. 

 

FORBEREDELSER TIL VÅRMØTET 11/6 

 

Gruppearbeid under møtet – AK innleder men klubbene driver 

arbeidet. Alle klubber må delta, de er premissgivere for arbeid videre.  

Grupper vil være: 

 Terminliste (Rune G.E.)  

Lav deltakelse på renn.  

Klubbene må gjerne prioritere mellom antall renn.  Det er 

fremmet ønske om flere aktiviteter i rennhelg 

(treningsomganger).  Kanskje har færre renn og heller øke antall 

samlinger? 

AK sin mening er at det er for mange renn i Nordland/Troms. Sist 

sesong var det 14 terminfestede renn (stor sett hver helg). Mål for 

AK Troms at det arrangeres ett renn i Tromsø, Bardu og Harstad i 

sesongen. 

 Regionsamarbeid (Erik G). 

Hvordan få et godt samarbeid med Nordland? Kretstrener kan 

være en løsning? Krever at klubber i begge kretser er interessert i 

å delta. Kan gruppen lage en modell for regionsamarbeid? 

Trenere er viktige ressurspersoner. 

 

Egil 

 

 

 

 

Egil 

 

 

 

 

 

Alle 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MØTEREFERAT 



SAK: BEHANDLET ANSVARLIG/

FERDIG TIL 
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 Kretsens rolle (Lena S). 

Klubbene har ikke vært veldig aktiv med tilbakemelding på 

hvilke krav de har til kretsen. Det forventes at klubbene nå deltar 

aktivt på vårmøtet for å gi innspill kretsen rolle. 

 

NNM 2017 

AK Troms og Nordland må avklare med Nordland om konseptet rundt 

NNM. Mer enn bare et «skirenn». Det må finnes en modell som gjør at 

det blir attraktivt for alle løpere i Nord Norge. Det må stilles krav til 

fasiliteter (bakkeforhold, overnatting, etc.). Når modell er klar kan 

klubbene søke om arrangement i henhold til kriterier som er gitt.  

 

 

INVITERE RESSURSPERSON TIL TRENER/LØPERSAMLING? 
(diskusjon). 

Skal AK Troms invitere en «profilert» ressursperson til en samling i 

høst/vinter?  AK går i tenkeboksen.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Egil 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle 

 

 

 

 

 


